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P r o t o k ó ł  Nr  7/07 
Komisji Budżetowej Rady Gminy Miastkowo 

z dnia  26 września 2007 roku. 
 
 
 Posiedzenie komisji odbyło się dnia 26 września 2007 roku w lokalu Urzędu Gminy 
– pokój nr 9 w godz. 8.00 – 12.30. Komisję prowadziła Przewodnicząca Komisji -  
Maria Jadwiga Czartoryjska, protokołował inspektor - Barbara Kalinowska. 
W posiedzeniu wzięło udział 4 członków komisji. 
 
Członkowie  obecni  na posiedzeniu : 
 
1. Maria Jadwiga Czartoryjska 
2. Paweł Kamiński 
3. Szczepan Stefański 
5    Wojciech Ustaszewski 
 
Członkowie  nieobecni nieusprawiedliwieni: 
 
1.  Katarzyna Chojnowska 
-   lista obecności w załączeniu. 
 
Ponadto w posiedzeniu  uczestniczyli: 
1.Wójt Gminy – Lidia Małgorzata Grzejka 
2. Skarbnik Gminy – Pelagia Rydel 
3. Inspektor UG     -  Agnieszka Dulewicz 
 
Porządek  dzienny  posiedzenia: 
 
1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku dziennego. 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 
3. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za  I półrocze 2007 rok. 
4. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 
a) zmian w budżecie gminy na 2007 r., 
b) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, 
c) określenia wysokości rocznych stawek podatku od środków transportowych. 
5. Założenia do projektu budżetu gminy na 2008 r. 
6. Zapytania i wolne wnioski. 
 
PRZEBIEG   POSIEDZENIA : 
 
Ad.1. Przewodnicząca Komisji - Maria Czartoryjska dokonała otwarcia posiedzenia witając 
zebranych. Następnie stwierdziła prawomocność posiedzenia i zapoznała z porządkiem 
dziennym, który w głosowaniu jawnym komisja jednogłośnie przyjęła do realizacji  
(za – 4, przeciwnych nie było, wstrzymujących się od głosu nie było). 
 
Ad.2. Następnie Przewodnicząca zapoznała z protokołem z poprzedniego posiedzenia. 
Do przedstawionego protokołu nie wnoszono żadnych uwag. W związku z powyższym 
przyjęcie protokołu poddano pod głosowanie jawne (za- 4, przeciwnych nie było, 
wstrzymujących się od głosu nie było). Przewodnicząca stwierdziła, że protokół został 
przyjęty jednogłośnie. 
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Ad.3. Przewodnicząca Komisji – Maria Czartoryjska poprosiła Skarbnika Gminy  
o przedstawił sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za I półrocze 2007 roku. Skarbnik 
– Pelagia Rydel szczegółowo omówiła plan dochodów i wydatków. Na dzień  
30 czerwca br. budżet po zmianach po stronie dochodów wynosił 9.340.984 zł i został 
wykonany w kwocie 5.171.279,55 zł, co stanowi 55,36% wykonania planu. Po stronie 
wydatków budżet wynosił 10.721.698 zł, został wykonany w kwocie 5.593.616,91 zł,  
co stanowi 52,17 % wykonania planu.  

Analizując plan dochodów i wydatków nie stwierdzono żadnych nieprawidłowości. 
Komisja nie wnosiła żadnych zastrzeżeń do celowości wykonania budżetu  
za przedstawiony okres. Komisja pozytywnie zaopiniowała wykonanie budżetu  
za I półrocze 2007 r (za- 4, przeciwnych nie było, wstrzymujących się od głosu nie było). 
 
Ad.4. Przewodnicząca poinformowała, że na dzisiejszym posiedzeniu należy zaopiniować 
projekty uchwał w sprawach: 
 
a) zmian w budżecie gminy na 2007 rok. 
Skarbnik Gminy – Pelagia Rydel zapoznała wszystkich z projektem przedmiotowej 
uchwały. Projekt uchwały dotyczy zmian polegających na zwiększeniu planu dochodów  
i wydatków o kwotę 110.631 zł. Ponadto proponuje się dokonanie przeniesień wydatków 
między działami, rozdziałami i paragrafami na kwotę 56.200 zł. 

Po dokonanych zmianach plan dochodów będzie wynosił 9.451.615 zł, natomiast 
plan wydatków 10.832.329 zł. Skarbnik kolejno omawiała każdą pozycje. 

Radna Zajączkowska zakomunikowała, że należałoby ograniczyć ilość rozmów 
komórkowych dla Dyrektora Gimnazjum, co zmniejszyłoby wydatki. 

Do przedstawionych zmian nie wnoszono żadnych uwag. Komisja pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt (za – 4, przeciwnych nie było, wstrzymujących się  
od głosu nie było). Opinia zostanie przedstawiona na Sesji Rady Gminy. 
 
 b) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 
Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 
przedstawił inspektor - Agnieszka Dulewicz. Zapoznała również ze stawkami zawartymi  
w ustawie o podatkach i opłatach lokalnych. 
 Analizując komisja proponuje następujące zmiany stawek w projekcie uchwały 
 w następujących pozycjach : 
-  § 1 pkt1  lit.a  -     0,40 zł, 
-  § 1 pkt.1  lit.c  -    0,15 zł, 
-  § 1 pkt.2  lit. a  -   0,40 zł, 
-  § 1 pkt.2  lit.b  - 14,00 zł, 
-  § 1 pkt.2  lit. e –   3,50 zł. 
 

Projekt uchwały wraz z wskazanymi propozycjami Komisja zaopiniowała 
pozytywnie . (za – 4, przeciwnych nie było, wstrzymujących się od głosu nie było). 
Opinia o projekcie zostanie przedstawiona na Sesji Rady Gminy. 
 
c) określenia wysokości rocznych stawek podatku od środków transportowych. 
Podobnie jak w punkcie poprzednim projekt uchwały został przedstawiony przez 
inspektora UG – Agnieszke Dulewicz. 

Do przedstawionego projektu nie zgłaszano żadnych uwag ani zastrzeżeń.  
Komisja jednogłośnie – pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt (za- 4, 
przeciwnych nie było, wstrzymujących się od głosu nie było).Opinia w przedmiotowej 
sprawie zostanie przedstawiona na najbliższej sesji Rady Gminy. 
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Ad.5. Komisja opracowała propozycje do projektu budżetu na 2008 r. W założeniach 
proponuje: 
1.Asfaltowanie dróg w miejscowościach: - Czartoria (dokończenie odcinka od ul. Leśnej  
   do drogi głównej) oraz w Drogoszewie. 
2. Żwirowanie drogi w miejscowości Czartoria - odcinek do granicy z Jankowem. 
3. Utwardzenie rozjazdu w miejscowości Rybaki. 
4.Wymiana stolarki okiennej, remont pomiesza zeń sanitarnych, podpiwniczenia  
     oraz ogrodzenia w Szkole w Tarnowie. 
 
Ad.6. Zapytania i wolne wnioski: 
 
- Komisja rozpatrzyła podanie Pani Agnieszki Chełstowskiej zam. Sulki dotyczące 
sprzedaży lub wydzierżawienia działki stanowiącej mienie gminne. Jest to działka 
oznaczona numerem geodezyjnym 5, o pow. 0, 35 ha, położona w obrębie wsi  
Chojny- Naruszczki. Analizując Komisja jednogłośnie zaopiniowała wydzierżawienie 
przedmiotowej działki (za- 4, przeciwnych nie było, wstrzymujących się od głosu nie było). 
 
 
- Na posiedzenie komisji przybyła Dyrektor Szkoły Podstawowej w Miastkowie –  
Pani Ewa Ostrowska wraz z nauczycielem oddziału przedszkolnego – Panią Dorotą 
Białobrzewską, która przekazała komisji dokumentację dotyczącą remontów oraz poprosiła 
o przyjęcie wniosków budżetowych na 2008 r. 
 Przewodnicząca przyjęła wnioski i poinformowała, że będą one rozpatrzone przy 
opracowywaniu budżetu na 2008 rok. 

Pani Dyrektor poinformowała, że w związku z panującą sytuacją w szkole mają 
problemy organizacyjne, pracownicy nie wiedzą, co mają robić. Dożywiania na dzień 
dzisiejszy nie ma. Piec w przedszkolu nie nadaje się do uruchomienia. 
Nastepnie zwróciła się z pytanie do swego pracownika, czego brakuje w budynku 
przedszkola. 
 Pani Białobrzewska stwierdziła, że oprócz firan nie mają nic, ponieważ  
Pani Dyrektor nie ma środków w budżecie. 

Następnie poproszono pracowników Urzędu Gminy, żeby wyjaśnili niektóre sprawy 
i tak: 

Pani Agnieszka Skupska wyjaśniła, że w budynku przedszkola wykonano 
modernizacje kotłowni, ponieważ były przecieki. Zrobiono wentylacje, zrezygnowano 
wyłącznie z odwodnienia działki.  
 Pani Donata Sierzputowska poinformowała, że ze strony remontów zostało 
zakończone wszystko, mogą być drobne niedociągnięcia, które będą realizowane.  
Pani Dyrektor miała jedynie wyposażyć obiekt w niezbędne meble. 
Firany zostały zakupione również przez pracownika Urzędu. Piec centralnego ogrzewania 
był dobry nie miał żadnych usterek i fachowiec przyjedzie na jego uruchomienie. 
 Skarbnik Gminy również poinformowała, że ciągle są dofinansowania do oświaty, 
kosztem dróg, urzędu itp. Gmina wniosła duży wkład finansowy w remont budynku 
przedszkola. 
 Wywiązała się również dyskusja w sprawie sprzątania pomieszczeń w przedszkolu. 
 Następnie wywiązała się dyskusja na temat stołówki szkolnej. 
Pani Skupska wyjaśniła, że obiekt został oddany do użytku i nie było żadnych zaniedbań  
ze strony Urzędu. 
 Pani Regina Pianko –Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej wyjaśniła, że nie było 
żadnych problemów z pozyskaniem funduszy na uruchomienie stołówki. Środki były 
uzgodnione z Panią Dyrektor i całe wyposażenie zostało zakupione dla wszystkich 
uczniów, przedszkola, szkół podstawowych oraz gimnazjum.  
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Do transportu posiłków do przedszkola zostały zakupione termosy. Dlatego też w gestii 
Dyrektora jest sprawa uruchomienia stołówki. Zadaniem Gminy było wyłącznie pozyskanie 
środków na ten cel i zadanie to w pełni zostało wykonane. 
 Następnie Przewodnicząca podziękowała za wyjaśnienia. 
 
 
 W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji i wyczerpaniem porządku dziennego 
Przewodnicząca zamknęła posiedzenie komisji. 
 
 
Protokołowała: 
        Przewodnicząca  Komisji 
Barbara Kalinowska 
                 Maria Jadwiga Czartoryjska 
 
 
 
 


